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O zkrácené úvazky je zájem
vloženo: 19.4.2018, 17.45

Dnes jsem ve Sněmovně na tiskové konferenci vystoupil společně s kolegyněmi Markétou
Pekarovou Adamovou a Věrou Kovářovou Železnou k tématu zkrácených úvazků.

Považuji za nutnost podpořit ženy po mateřské v jejich návratu do zaměstnání. Umožněme maminkám, aby
část dne mohly pracovat a část dne být se svými malými dětmi. Podpořme více možnost práce na zkrácený
úvazek. Rád jsem se proto stal spolupředkladatelem novely zákona o pojistném na veřejné zdravotní
pojištění, které je v tomto ohledu jedním z důležitých kroků. A pomůže nejen maminkám, ale i například
osobám pečujícím o osobu blízkou apod. 
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